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Eikenprocessierupsen 

 

Grote delen van Almelo worden momenteel geteisterd door een plaag van eiken 

processie rupsen. Een groot aantal van de eiken waarin deze processie rupsen 

voorkomt zijn gemeentelijk eigendom. Daarnaast zitten de rupsen ook in eiken 

die particulier eigendom zijn.  

De LAS fractie signaleert  dat er grote onduidelijkheid is over het beleid dat de 

gemeente heeft en over de maatregelen die de gemeente neemt  om de rupsen 

te bestrijden zowel in gemeente bomen als in de bomen van derden. Inwoners 

maken zich zorgen over het feit dat er onder de eiken gras gemaaid wordt.. 

Hierdoor verspreiden de delen, die irritatie aan de huid veroorzaken. 

 

Voor informatie zijn veel  gegevens beschikbaar .Zoals: 

RIVM - Toolkit EPR  

De toolkit Eikenprocessierups bevat informatie en communicatiemiddelen over de 

eikenprocessierups 

NVWA - Eikenprocessierups - omdat de link via de RIVM niet klopt 

Algemene informatie, achtergronddocumenten en links naar andere websites over 

de eikenprocessierups 

NVWA - Leidraad beheersing EPR - 2013  - PDF 

Stapsgewijze handreiking voor de professionele beheerders om beheerkeuzes te 

kunnen maken 

NVWA - Gezondheidsaspecten EPR   

NVWA - Onderzoek naar de mogelijke besmetting van een partij hooi met de haren 

van de EPR - PDF  

Er is in de zomer van 2007 bij een manege in Limburg een partij hooi aangevoerd 

die mogelijk met microharen van de eikenprocessierups is besmet. Het onderzoek 

hiernaar is in opdracht van de VWA uitgevoerd door Alterra, Wageningen UR. 

LIMBURG - Centraal meldpunt EPR provincie Limburg.  

U meldt en uw gemeente zorgt voor de rest... 

PROVINCIE BRABANT - Bestrijding EPR -zoekresultaten   

PROVINCIE OVERIJSSEL - EPR -zoekresultaten   

NATURE TODAY - Natuurberichten - 14 artikelen, periode nov 2015 - jun 2018 

Kenniscentrum EPR 
 
LAS heeft de volgende vragen: 

1. Wat doet de gemeente om dit probleem, zowel bij gemeentelijk 

eigendom, als bij de overige eiken op te lossen? 

2. Wat zijn de gevolgen voor de volksgezondheid? Kan de gemeente 

hiervoor aansprakelijk gesteld worden? 

3. Wat doet de gemeente aan voorlichting over dit probleem? 

4. Wat doet de gemeente preventief na het leggen van eitjes 

(sept./okt) door de Thaumetopoea processionea (nachtvlinder), 

gezien het feit dat na verpopping eenmaal verspreide haartjes van 

de eikenprocessierups nog 6 jaar huidirritatie bij mens en dier 

kunnen veroorzaken? 

5. Is het college van B&W bereid om de bestrijding van ongedierte in 

het algemeen structureel op te nemen in de begroting? 
 

Woordvoerder: de heer G.W.L. Stork 
 

Portefeuillehouder: wethouder Van Wijk 

 

https://www.rivm.nl/Onderwerpen/E/Eikenprocessierups/Toolkit_Eikenprocessierups
https://www.nvwa.nl/onderwerpen/plantenziekten-en-plagen/eikenprocessierups
https://www.nvwa.nl/onderwerpen/plantenziekten-en-plagen/eikenprocessierups/leidraad-beheersing-eikenprocessierups-2013
http://websitemaker.eikenprocessierups.nu/_files/Brandharen-Probleem%20voor%20huisarts.pdf
https://www.nvwa.nl/onderwerpen/plantenziekten-en-plagen/documenten/dier/dieren-in-de-natuur/exoten/risicobeoordelingen/mogelijke-besmetting-hooi-door-eikenprocessierups
https://www.nvwa.nl/onderwerpen/plantenziekten-en-plagen/documenten/dier/dieren-in-de-natuur/exoten/risicobeoordelingen/mogelijke-besmetting-hooi-door-eikenprocessierups
http://www.eikenprocessierupslimburg.nl/
https://www.brabant.nl/search/brabant?q=Eikenprocessierups
http://www.overijssel.nl/bestuur/provinciale-staten/statenarchief-%28sis%29/zoeken-sis/?mode=result&q=Eikenprocessierups&Sis_DocumentSoortId_All=true&Sis_DocumentSoortId=5&Sis_DocumentSoortId=3&Sis_DocumentSoortId=26&Sis_DocumentSoortId=12&Sis_DocumentSoortId=9&Sis_DocumentSoortId=1&Sis_DocumentSoortId=15&Sis_DocumentSoortId=7&Sis_DocumentSoortId=14&Sis_DocumentSoortId=10&Sis_DocumentSoortId=25&Sis_DocumentSoortId=4&Sis_DocumentSoortId=8&Sis_DocumentSoortId=2&Sis_DocumentSoortId=6&Sis_DocumentSoortId=13&Sis_DocumentSoortId=29%2C16%2C28%2C27%2C&Sis_Commissie_All=true&Sis_Commissie=CB&Sis_Commissie=CDAG&Sis_Commissie=CEB&Sis_Commissie=CEMB&Sis_Commissie=CJSC&Sis_Commissie=CRGR&Sis_Commissie=CRWD&Sis_Commissie=CVMW&Sis_Commissie=CZCU&Sis_Commissie=PRES&Sis_Commissie=PS&Sis_Commissie=MAS%2CSBM%2CSVP%2CWBO%2C&Sis_Commissie=SINGLEDOC&Sis_RegistratieDatum_start=&Sis_RegistratieDatum_end=14-06-2018&pager_rows=20&Zoeken_button=
https://www.naturetoday.com/intl/nl/nature-reports/?&publisher=32&pag=1
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2. PvdA Graduation Party 

 

Op 13 juni 2018 was het voor veel jongeren in Almelo een spannende dag. De 

dag waarop ze hoorden of ze geslaagd waren voor hun HAVO, VWO of VMBO 

diploma. Voor “alle” geslaagden was er op 14 juni 2018 een feest 

georganiseerd door de stichting UitAlmelo. Een feest waar aan “alle” 

geslaagden de stadsbul werdt uitgereikt. Een stadsbul zoals de afbeelding 

hieronder. 
 

 
 

Een prachtig initiatief, waar de geslaagden in het zonnetje worden gezet, 

genieten van een hapje en een drankje, en ook nog eens kans maken op een 

aanmoedigingsprijs (IPad of een diner bon).  

Helaas hebben wij als PvdA fractie moeten constateren dat niet alle geslaagden 

in Almelo welkom waren op de Graduation Party. De geslaagde VMBO-ers zijn 

namelijk niet uitgenodigd. De fractie van PvdA Almelo heeft daarom de 

volgende vragen:  

In de tekst van de stadsbul staat dat de geslaagde de stadsbul uitgereikt krijgt 

“op grond van bewezen ambitie, inzet en kwaliteit welke hebben geleid tot het 

behalen van het schooldiploma HAVO/VWO aan één van de Almelose 

voortgezet onderwijs scholen”.  

 

1. Is het college zich bewust van het feit dat in de tekst staat dat alleen 

een HAVO/VWO diploma waarde heeft voor het stadsbestuur en de 

leefgemeenschap van Almelo? Zo ja, kan het college aangeven waarom 

een VMBO diploma geen waarde heeft voor het stadsbestuur en de 

leefgemeenschap?  

2. Is het college zich bewust van het feit dat er alleen geslaagden van 

HAVO/VWO worden uitgenodigd voor de Graduation party, en dat 

daardoor de geslaagden van het VMBO worden buitengesloten?  

3. “allen die zich in Nederland bevinden, worden in gelijke gevallen gelijk 

behandeld”. Vindt u dat alle geslaagden uit het voortgezet onderwijs in 

Almelo gelijk zijn behandeld? Zo nee?  

Wat gaat u doen om ervoor te zorgen dat de geslaagden uit het VMBO 

alsnog de waardering krijgen die ze verdienen op grond van bewezen 

ambitie, inzet en kwaliteit welke hebben geleid tot het behalen van het 

schooldiploma VMBO? 
 

Woordvoerder: mevrouw J. Geerdink 
 

Portefeuillehouder: wethouder Langius 
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